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Verslag van de vergadering van commissie Sociaal Domein, gehouden op 8 januari 2019 in 

gemeentehuis. 

 

 

Aanwezig: 

De heer F.P.A.C. van Zeeland    voorzitter 

Mevrouw H.M.F.C. van Delden    lid 

De heer J.A.J.  Leenders    lid 

Mevrouw P.E.H.M. Staal    lid 

De heer M.H.A. Tijssen    lid 

Mevrouw N.A.J.M. Verhoeven    lid 

Mevrouw Y.S.D. van Wijk    lid 

Mevrouw G. Buter    wethouder 

Mevrouw M. Slaets    wethouder 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen    griffier   

 

 

Afwezig: 

 

1. Opening. 

De voorzitter heet iedereen welkom.  

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 13 november 2018. 

De heer Tijssen vraagt of wethouder Buter een antwoord heeft op de vraag uit de vorige 

vergadering of er voor de deelnemers aan de verordening Alleenrecht Collectieve 

Ziektekostenverzekering Laarbeek een eigen risico geldt? 

Wethouder Buter geeft aan de alsnog schriftelijk te zullen beantwoorden.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Naar aanleiding van enkele vragen met betrekking tot de raadsinformatiebrief ‘Deelname aan 

het project Stagestad Helmond d.d. 5 december 2018’ antwoord wethouder Buter dat het 

project is bedoeld om verbinding te leggen tussen het bedrijfsleven en het onderwijsveld. Dit 

omdat in de praktijk is gebleken dat het aanbod niet altijd aansluit op de vraag. Zij bevestigt dat 

ook het Commanderij college hierin gaat participeren. Het is zaak dat de scholen daarin goed 

gefaciliteerd gaan worden. Hoe lang het project gaat duren en wat het uiteindelijk gaat 

opleveren is moeilijk aan te geven. Uiteraard zal het project geëvalueerd gaan worden. 

 

5. Behandeling rapport Rekenkamercommissie participatie in het sociaal domein. 

De resultaten van het onderzoek worden toegelicht en besproken door de voorzitter van de 

rekenkamercommissie, de heer Verhoeven en een vertegenwoordiger van het 

onderzoeksbureau, mevrouw Stumphius. 
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Vanuit de commissie wordt in zijn algemeenheid teleurstellend gereageerd op het gelopen 

proces en de uiteindelijke resultaten van dit onderzoek.  

Naar aanleiding van daartoe gestelde vragen geeft de heer Verhoeven een nadere toelichting op 

de onafhankelijke positie en de werkwijze van de rekenkamercommissie. Hij schetst verder hoe 

het proces in dit onderzoek is verlopen en betreurt met de commissieleden dat een en ander te 

lang heeft geduurd. Hij heeft hierover een verhelderend gesprek gevoerd met de burgemeester 

en gemeentesecretaris, waarin nadere afspraken zijn gemaakt om situaties als deze in de 

toekomst te voorkomen. Het is de uitdrukkelijke wens en inzet van de rekenkamercommissie 

om enkel geld en energie te steken in onderzoeken waar de gemeenteraad ook daadwerkelijk 

iets mee kan. 

 

6. Aanvraag vangnetregeling 2018. 

Aan de hand van een presentatie geven de dames Antoinette Hoek en Sylvia Conijn van Senzer, 

een toelichting op de systematiek en de aanvraag van de Vangnetregeling. Zij beantwoorden 

vervolgens enkele verhelderende vragen van de commissieleden. 

Wethouder Buter vult aan dat de onduidelijkheid in de prognosecijfers van het Buig budget 

(pagina’s 5 en 6 Notitie gebundelde uitkering) zal worden gecheckt en schriftelijk zal worden 

toegelicht. Verder geeft zij aan dat de brief van de gezamenlijke wethouders aan het ministerie 

door Laarbeek wel wordt ondersteund maar dat de daarin geconstateerde situatie niet van 

toepassing is op Laarbeek. Zij wijst echter wel op het solidariteitsprincipe dat binnen de 

samenwerking van de arbeidsmarktregio als uitgangspunt geldt. Tot slot merkt zij op dat zij zich 

wel zorgen maakt over de dreigende afname van de buigmiddelen voor deze regio. 

 

De commissie adviseert de raad om dit voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

7. Toelichting Senzer doelgroep uitkeringsgerechtigden met een loonwaarde tot 

30%. 

Mevrouw Van de Wijngaard van Senzer geeft aan de hand van een presentatie een toelichting 

op de doelgroep en beantwoord daarna een aantal verhelderende vragen. 

De commissie dankt haar voor de heldere uiteenzetting. 

 

8. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Enkele commissieleden informeren naar de stand van zaken naar aanleiding van de 

ontwikkelingen bij Senzer.  

Wethouder Buter deelt de zorgen van de commissieleden en geeft aan dat het bestuur van 

Senzer zich hier actief mee bezig houdt. Zodra er meer duidelijkheid komt over het vervolg zal 

zij de commissie hierover informeren.  

 

9. Rondvraag. 

Mevrouw Verhoeven informeert naar de stand van zaken ten aanzien van de plannen voor het 

instellen van een jongerenraad. Verder vraagt zij of het college voornemens is actie te 

ondernemen naar aanleiding van de “Nashville verklaring”.  

Wethouder Slaets geeft aan dat het eerste gesprek met de jongeren heeft plaatsgevonden en 

dat een tweede gesprek volgt. Dan zal bekeken worden of een en ander een vervolg krijgt. Dat 
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is met name ook wel afhankelijk van het animo onder de jongeren om hier vorm en inhoud aan 

te geven.   

 

Afgesproken wordt dat de commissie voorafgaand aan de commissievergadering van 19 februari 

aanstaande, van 18.00 tot 19.00 uur, nader kennis zal maken met het gebiedsteam Sociaal 

Domein. 

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 19 februari 2019. 

 

De griffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen     F.P.A.C. van Zeeland 

 


